
Verslag Algemene ledenvergadering 2025 Energiecoöperatie Kort Haarlem 8 april 2025 

Aanwezige bestuursleden: Evert Hasselaar (voorzitter), Jan de Mos (secretaris.), Hans Koning 
(penningmeester), Jan Wieringa (algemeen lid) en Boukje Ferwerda (algemeen lid) 
Aanwezig leden: Arthur van Lingen, Lenie Reussink, Ron Willemsen, Erik Hamersma, Pieter de 
Boer, Jan Willem Jansen en Karel Voitus van Hamme. 

De voorzitter opent de vergadering met een voorstelrondje.  

Mededelingen 

Bestuurslid Margreet Sturm is verhuisd naar buiten de buurt en geen bestuurslid meer. 

Jaarrekening 2024 

De jaarrekening is gecontroleerd en goedgekeurd door Lenie Reussink en Brenda Vink.  
Hans Koning licht toe dat de grote bedragen in de jaarrekening het onderzoek naar een 
warmtenet betreffen. Er is namelijk een grote subsidie van de Provincie Zuid-Holland 
ontvangen, aangevuld met een bijdrage van de gemeente Gouda.  
In de kascommissie voor dit jaar maakt Brenda Vink plaats voor Ron Willems.  
De jaarrekening 2024 wordt goedgekeurd. 

Begroting 2025 

Er zijn op dit moment 124 betalende leden , maar de begroting gaat uit van 100 leden.  
We moeten nog 14.000 euro subsidie ontvangen van de provincie voor ondersteuning door 
EnergieSamen van de bewonersgroep energietransitie (warmtenet). Hiervoor moeten we 
ingezette uren van de vrijwilligers bijhouden.  
We zijn iets teruggelopen in het banksaldo. Dit jaar hebben we iets meer aan Energie Samen 
betaald hetgeen volgend jaar wordt gecompenseerd. 
De begroting 2025 wordt goedgekeurd. 

Jaarverslag 2024. 

Het jaarverslag 2024 wordt goedgekeurd. 

Samenstelling bestuur 

De vijf huidige bestuursleden worden herbenoemd, maar er zal een rooster van aftreden 
worden gemaakt voor de komende vijf jaar.  
We zoeken een nieuw bestuurslid door het vertrek van Margreet Sturm! 

Overige 

Evert doet verslag van de bezoeken met een kleine delegatie van de bewonersgroep en twee 
wethouders van de gemeente Gouda aan warmtenetprojecten in Culemborg en Gorinchem.  
Een videoverslag is te vinden op ons site en er zal een linkje gemaakt in de volgende 
nieuwsbrief. 

Evert vraagt wat de meest in het oog springende actie het afgelopen jaar was. Dat blijkt de 
energiedag op het Pretoriaplein te zijn. Vooral omdat naast duurzaamheidsvoorlichting voor de 
bewoners er ook gedacht is aan activiteiten voor de jeugd.  


